

Fra: Muriteigen, Ole Tvette[Ole.Tvette.Muriteigen@sor-fron.kommune.no]
Sendt: 18.08.2025 11:19:40
Til: Stensby, Trond;Skarsaune,
Ingvild[trond.stensby@statsforvalteren.no;ingvild.skarsaune@statsforvalteren.no]
Tittel: Vs: Oppsummering fra fredagens møte

På siste styremøte orienterte jeg styret om et fellesmøte for nasjonalparkstyreledere (ST 24/2025 Eventuelt).

15. august ble det gjennomført nytt møte - se oppsummering lenger ned og 2 vedlagte skriv.

På kommende styremøte vil jeg be styret slutte seg til innholdet i "*Behov for styrking av tiltaksmidler og stillingsressurser til forvaltningen av verneområdene i Innlandet og nasjonalt*" og orientere styremedlemmene om "*Det må lønne seg økonomisk for norske kommuner å verne natur*".

Fint om denne e-posten kan sendes ut til styremedlemmene sammen med de andre dokumentene.

Med hilsen
OleTM

Fra: Anette Musdalslien <anette.musdalslien@gausdal.kommune.no>
Sendt: mandag 18. august 2025 10:07
Til: Edel.Kveen@skjaak.kommune.no <Edel.Kveen@skjaak.kommune.no>;
bengt.fasteraune@stortinget.no <bengt.fasteraune@stortinget.no>;
tbv@trysil.kommune.no <tbv@trysil.kommune.no>; tone.hagen@tynset.kommune.no
<tone.hagen@tynset.kommune.no>; leif@solemsli.no <leif@solemsli.no>;
terese.jemtegard.moen@politikar.fjord.kommune.no
<terese.jemtegard.moen@politikar.fjord.kommune.no>; Muriteigen, Ole Tvette
<Ole.Tvette.Muriteigen@sor-fron.kommune.no>; vegard.momb@rendalen.kommune.no
<vegard.momb@rendalen.kommune.no>
Emne: Oppsummering fra fredagens møte

Hei!

Sender over en kort oppsummering av det vi ble enige om i møtet vi hadde før helga, siden ikke alle hadde mulighet til å delta.

1. Vi legger fram brevet om behov for tiltaksmidler for våre respektive styrer så snart som mulig. Gi meg en tilbakemelding når dere har fått et vedtak, og om det eventuelt er noen innvendinger/tilbakemeldinger jeg trenger å vite om. Dere bruker bare det dokumentet jeg sendte over til dere forrige uke.

2. Notatet om kompensasjonsordning orienterer vi styrene om, men vi tar uansett en ny runde på det før vi går videre med noe konkret initiativ. Kanskje er det ikke nasjonalparkstyrene, men kommunene som er riktig avsender av budskapet? Fram til neste møte gjør vi et forsøk på å forankre budskapet hos organisasjoner som kan en eller flere av oss er medlemmer av, det vil si NPKL, USS, Fjellnettverket og eventuelt også KS.
3. Vi setter opp et nytt møte 3. oktober, der formålet er å avklare hvordan vi jobber videre med å få økt tiltaksmiddelpotten - inn mot stortingskomite, benker og andre. Som påpekt i møtet kan det vært muligheter for å få «innpass» i statsbudsjettet i form av merknader. Vi oppdaterer hverandre også på dialogen med andre organisasjoner.

Gi lyd om noe vesentlig mangler i oppsummeringa, eller om noen av dere som ikke var i møtet har noen andre innspill. ♦♦

Anette